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عدم تحقق نیازهاي بودجه اي و فرسودگي ناوگان حمل ونقل شهري وضعیت ناخوشایندي را به وجود آورده است

خفگي اتوبوس هاي پایتخت زیر بار جمعیت

مجتبی شــفیعی، معاون حمل ونقل شهرداری تهران  
نیز در صحن شــورای شــهر توضیح داد که تاکنون چهار 

جلسه قرارگاه حمل ونقل تشکیل شده است.
او درخصوص وضعیت اتوبوس هــای پایتخت گفت: 
متوسط عمر ناوگان اتوبوس رانی ۱۰ سال است و در بخش 
خصوصی این عدد ۱۵ ســال اســت. تنها دوهــزارو ۲۷۴ 
دســتگاه اتوبوس فعال داریم و همچنین ۳۰۳ دســتگاه 
مینی بوس مان نیز فعال هستند. بر اساس برنامه ریزی های 
انجام شــده باید بیش از دو هزار دستگاه از محل اعتبارات 
وزارت کشــور، هزار دستگاه از محل واردات و ۵۰۰ دستگاه 
نیــز از محل  اتوبوس های برقی تأمین شــود و با همکاری 
وزارت کشور و شــهرداری نوسازی و اورهال اتوبوس ها در 
دســتور کار قرار دارد و تا پایان سال باید هزارو ۴۰۰ دستگاه 
اورهال شــود که اقداماتی در این زمینه انجام شده و حتی 
بخش خصوصی وارد شــده اســت و ایــن اتوبوس ها در 
صورت نوســازی تفــاوت چندانی بــا اتوبوس های جدید 

نخواهند داشت.
معاون شــهردار تهــران از ورود اتوبوس های کارکرده 
تولیــد اروپا هــم خبــر داد و گفت: ۵۰ دســتگاه اتوبوس 
وارد شــده که در حال تعمیرات اولیه اســت و پس از اخذ 
مجوز دولت، شــماره گذاری آنها انجام خواهد شــد که در 
 این  میــان اتوبوس های تک کابین، دو کابیــن و دو طبقه به 
چشم می خورد که پنج دستگاه از این اتوبوس ها دو طبقه 
خواهند بود کــه این اتوبوس ها اســتاندارد یورو ۴ و حتی 
یورو ۵ هســتند و استانداردهای مد نظر ما را تأمین کرده اند 
و قیمت خرید این اتوبوس ها از هزینه اورهال اتوبوس های 

فعلی کمتر است.
پس از ســخنان شــفیعی، مهدی چمــران گفت: اگر 
شهرداری تهران بتواند وضعیت ناوگان حمل ونقل عمومی 
را بهبود بخشد، ما پای آنها را هم می بوسیم. می دانیم کار 
ساده ای نیست، اما از زمانی که در ابتدای دوره ۱۱۵ اتوبوس 
وارد ناوگان شــده و هنوز اتوبوس دیگری به تهران اضافه 
نشده است، نمی توانیم امیدوار به کمک ها باشیم. اینکه آیا 
نفت فروش می رود و چند سال دیگر واگن ها برسد یا نرسد. 
اگر خودمان تحرکی نکنیم، مانند دوره گذشته می شود که 

تقریبا دستاوردی در این حوزه نداشتند.

جعفــر تشکری هاشــمی، رئیس کمیســیون عمران و 
حمل ونقل شورای شهر تهران نیز پس از سخنان شفیعی 
گفــت: اگر مبنــا و اصول کار رعایت شــود، دیگــر نیاز به 
دست بوســی و پابوســی و التماس به این و آن نیست. در 
این جلسه بایدها بیان شد؛ درحالی که یک مدیر اجرائی باید 

بگوید چه کرده و چه کارهایی می خواهد انجام دهد.
او با بیان اینکه تمام برنامه ها برای چهار تا پنج ســال 
آینده اســت، گفت: ممکن اســت تا آن زمان هیچ کدام از 
ما نباشــیم و ما بایــد برای زمانی کــه روی این صندلی ها 
نشســته ایم، برنامه ریــزی کنیــم و آنچــه بیــان شــد، با 
واقعیت هــای موجــود تفــاوت دارد و بایــد بگویم که ما 
برای هلدینگ مترو در راســتای تکمیل خطوط سه، شش 
و هفت در ســال جاری چهار هزار میلیــارد تومان بودجه 
در نظر گرفتیم که یک چهارم از ســال می گذرد و انتظار بود 
که حداقل هــزار میلیارد تومان محقق شــود، اما تاکنون 
تنها ۱۳۰ میلیــارد تومان اوراق قرضه ســال ۱۳۹۹ تأمین 
شــده که ۴۴ میلیارد آن از سوی ســازمان تأمین اجتماعی 
که معلوم نیســت قانونی بوده یا غیرقانونی، بلوکه شده و 
تنها ۸۸ میلیارد به مترو داده شــده است. همچنین اوراق 
مشارکت ســال ۱۴۰۰ که هزارو ۵۰۰ میلیارد تومان بود نیز 
هنوز در مرحله تشریفات اداری قرار دارد و عملیاتی نشده 
و بودجه های شــهرداری و ســهم ۵۰ درصدی دولت نیز 

هیچ کدام محقق نشده است.
او ادامه داد:  برخی شــرکت ها قطعاتــی را برای مترو 
ســاخته اند تا خطوط تکمیل شــود، اما حالا به دلیل عدم 
تأمین نقدینگی این قطعات در انبارهای سازنده مانده است 
و ایــن در حالی اســت که ما هم ســازنده و هم مردم را با 

محدودیت مواجه کرده ایم.
تشکری هاشــمی بــا بیان اینکــه متأســفانه در دوره 
مدیریت قبلی بخش شــمالی خط شــش متــرو را بدون 
اتصــال به بخش میانی و جنوبی افتتاح و ســه رام قطار 
را در ایــن خط حبس کردند، گفــت: در هر جابه جایی ۱۰ 
الی ۱۵ مسافر جابه جا می شــوند؛ در حالی که این قطارها 
حداقل می توانســتند ۷۵ هزار نفر را جابه جا کنند، اما این 
سه رام قطار حبس شده اند. او با بیان اینکه آسانسورهای 
خریداری شده برای مترو در انبارها قرار دارد، گفت: اما به 

دلیل سهم متفاوت مؤسسه استاندارد هنوز این آسانسورها 
تأییدیه ندارند. تشــکری ادامه داد: دولت روحانی هشت 
سال درباره ۶۳۰ واگن صحبت کرد، اما یک واگن هم نداد؛ 
چرا که اصول کار غلط اســت و در آخرین پیگیری های من 
مشخص شــده که تنها یک وزارتخانه از ســه وزارتخانه 
چینی با ســاخت موافقت کرده و بانک عامل در ایران که 
باید مورد تأیید طرف خارجی باشد نیز هنوز تعیین تکلیف 
نشــده اســت. ما چطور وعده این ۶۳۰ واگن را برای پنج 
ســال آینده می دهیم؛ در حالی که مردم را به دو سال بعد 
از پایان مدیریت مــان حواله می دهیم و این چه مفهومی 
دارد؟ شــورای قبل نیز این حرف ها را مــی زد و ما به آنها 
انتقاد می کنیــم، اما حالا خودمان این حرف ها را می زنیم. 
می گوینــد ۷۰۰ واگــن مترو را در ۱۸ مــاه تعمیر می کنند؛ 
یعنــی ماهانه ۳۹ واگن در کارخانه اورهال می شــود. اما 
حالا تنها ماهانه هفت واگن اورهال می شــود؛ یعنی ۵.۵ 
برابر ســرعت فعلی باید کار شــود و این بــا چه فرمولی 
انجام می شــود؟ این جای سؤال اســت که چگونه تأمین 
نقدینگی کردید؟ در حالی که به هلدینگ مترو از اول سال 
تاکنون به جز حقوق پولی ندادید. به گفته تشکری هاشمی 
شــهرداری تنها قراردادی بابت خریــد چرخ منعقد کرده 
و آنهــا وارد شــده اند، بقیه قطعات چه می شــود؟ وقتی 
می گوییــد ۱۸ ماهه ۷۰۰ واگــن را تعمیــر می کنید یعنی 
انبارها باید پر از قطعات باشــد و جالب اســت که در این 
۱۰ ماه تنها اتفاق مثبت قرارداد با یکی از شرکت های بانک 
شهر برای خرید تجهیزات بود که آن هم سازمان بازرسی 
کل کشور ایرادات حقوقی به آن گرفته و اجازه اجرائی شدن 
را نمی دهد و هنوز هم ایرادات مرتفع نشــده اســت و در 
این مدت هیچ خرید، سفارش و حتی پیش پرداختی انجام 
نشــده و چگونه می خواهید ۱۸ ماهه قطارها را درســت 
کنید و این درســت نیســت که مردم را برای واگنی که از 
نان شــب واجب تر است، به آینده حواله می دهید. رئیس 
کمیسیون حمل ونقل شورای شهر تهران ادامه داد: اعلام 
کردید دوهزارو ۹۰۰ اتوبوس اورهال می شــود؛ در حالی که 
۳۷۰ میلیارد تومان اعتبار داریــد که با این منابع دوهزارو 
۵۰۰ اتوبوس اورهال نمی شود. آیا منابعی پیدا کردید که ما 
از آن بی خبریم؛ چرا که جهت استحضار باید بگویم هزینه 

اورهال یک اتوبوس دو کابین که حالا ۱۰ میلیارد شده، دو 
میلیارد تومان است و با این ۳۷۰ میلیارد تنها ۱۷۰ اتوبوس 

را می توانید اورهال کنید.
او در مورد وعده دولت درباره اختصاص هزار دستگاه 
اتوبوس به تهران گفــت: دولت یک قرارداد دوهزارو ۵۰۰ 
دستگاه اتوبوسی با دو خودروساز بسته است و در حالی که 
خودروســاز اعلام کرده سه تا پنج ماه بعد از پرداخت پول 
می توانــد اتوبوس بدهد، اما هنوز دولــت پولی بابت این 
مطلب به ســازندگان نداده و دولت قرار اســت از محل 
فروش نفت این مبالــغ را تأمین کند و در فروش نفت نیز 
اتفاقــی نیفتاده اســت و به نظر می رســد در عالم توهم 

مطالبی را بیان کردید.
تشکری هاشــمی اضافه کرد: یک  روز در تهران شش 
هزار اتوبوس، ســه میلیون نفر را جابه جــا می کردند؛ اما 
حالا دو هزار دســتگاه اتوبوس فرسوده یک میلیون نفر را 
جابه جــا می کنند و دو میلیون مســافر که قبلا از اتوبوس 
استفاده می کردند، حالا از خودروی شخصی ممکن است 
استفاده کنند، بعد می گوییم چرا تا ساعت ۱۲ شب ترافیک 
است یا اعضای شــورا می گویند اتوبوس ها کولر را روشن 
کنند؛ در حالی که کولرها خراب است، پول تعمیرات نداریم 
و باید بگویم اتوبوس های پایتخت در وضعیت رقت باری 
هســتند و مانند یک مرده آنها را تکان می دهیم و در شأن 

این شورا نیست که با التماس کار را پیش ببرند.
می گویند با اصلاح هندســی تصادفــات کاهش یافته 
است. اصلاح هندسی یک روال عادی از سال های قبل بوده 
است، اما بگویید چرا از ۳۷۰ دوربین کنترل سرعت که برای 
ایمنی نصب شده، ۲۵۰ دســتگاه خراب یا خاموش است؛ 
چرا که پول تعمیر نداریم. مهدی پیرهادی رئیس کمیسیون 
سلامت محیط زیســت و خدمات شهری شورای اسلامی 
شــهر تهران هم گفت: شهرداری تهران باید مشخص کند 
تا آخر سال چه تعداد اتوبوس برقی به ناوگان حمل ونقل 
عمومی اضافه می شــود؛ چرا که ورود اتوبوس های برقی 
برای کاهش آلایندگی های تهران مؤثر اســت. پیرهادی در 
ادامه با اشــاره به ضرورت بهســازی و نوسازی تاکسی ها 
در شهر تهران گفت: راننده های تاکسی از قشر زحمتکش 
هستند که باید تســهیلات ارزان قیمت به آنها ارائه شود تا 

بتوانند تاکسی های خود را نوسازی کنند.
او با اشاره به وجود صف های طولانی تاکسی و اتوبوس 
در شــهر تهران گفت: از اینکه این صف ها در شــهر تهران 
تشکیل می شود، خجالت می کشــم. در سال های گذشته 
شاهد مشــکلات ناوگان حمل ونقل عمومی بودیم، اما در 
دوره جاری باید کارهــای عملیاتی در این خصوص انجام 
شــود تا شــاهد صف های طولانی مردم برای تاکســی و 
اتوبوس نباشیم. پیرهادی با اشاره به اینکه شهرداری تهران 
باید برای سال ۱۴۰۲ از اکنون مشخص کند که چه برنامه ای 
در حوزه حمل ونقــل دارد، گفت: مردم نباید در صف های 

طولانی تاکسی و اتوبوس معطل بمانند.
ناصر امانی، عضو دیگر شــورای شهر تهران نیز در این 
جلســه گفت: بحث ترافیک و آلودگی هوا به هم پیوسته 
و از دغدغه های اصلی مردم هستند. اینکه در دستور شورا 
قرار گرفته، نشان می دهد شورا به دغدغه های مردم توجه 
دارد. او ادامــه داد: آقای چمران گفتند بدون کمک دولت 
هیچ کاری از دست مدیریت شــهری در حوزه حمل ونقل 
ســاخته نیســت. این حرف خیلی سخت اســت، اما یک 
واقعیت است و باید دولت در این قرارگاه حضور پیدا کند. 
وزیر کشور، وزیر نفت و وزیر راه و شهرسازی در کنار معاون 
حمل ونقل و معاون مالی باشــند. سؤالم از آقای شفیعی 
این اســت که آیا در حوزه حمل ونقل اولویت بندی کردید؟ 
در هر کاری دو محور اصلی داریم که یک کار سخت افزاری 
و دیگری کار نرم افزاری اســت. به نظر شــما اولویت با کار 
سخت افزاری یا کار نرم افزاری در حوزه حمل ونقل است؟ 
در حال حاضر خواســته مردم از ما کار سخت افزاری است؛ 
یعنی آوردن اتوبوس جدید بــه خیابان های تهران، ایجاد 
راه های جدیــد برای قطار مترو، کم کردن ســرفاصله های 
رسیدن قطارها به ایستگاه، مردم کمتر در ایستگاه ها معطل 

شوند و کولرهای اتوبوس ها فعال باشد.
مجتبی شفیعی پس از اســتماع نظرات اعضای شورا 
درخصوص وضعیت حمل ونقل عمومی گفت: ساماندهی 
حمل ونقل عمومی موضوعی است که به تنهایی از عهده 
شــهرداری برنمی آید. در گذشــته حمایت دولت بیشــتر 
بود، اما در حال حاضر چنین نیســت و با چنگ و دندان این 
اتوبوس ها را تأمین می کنیم. اتوبوس برقی با قیمت حداقل 
هر دســتگاه ۱۰ میلیارد تومان از شهریور در پایتخت تأمین 

می شود.
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اخـبـار  بـرگـزیـده

به همت بنیاد خیریه زینب کبری )س(  انجام می شود
پیشگیری و آموزش برای کودکان و مادران در معرض آسیب
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آسیب های اجتماعی دوره های آموزشی با نگاه پیشگیری در مشهد مقدس برگزار کند. مدیر عامل خیریه 
بنیاد حضرت زینب کبری (س) با اشاره به اینکه علاوه بر آموزش، اشتغال و کارآفرینی هم به این افراد 
آموزش داده می شود، گفت: این برنامه قرار است آخرین پنجشنبه هر ماه در محلات آسیب دیده شهر 
مشــهد برگزار شود. فاطمه برزگر از برگزاری اولین دوره این آموزش ها در قالب جشن هم زمان با میلاد 
امام رضا (ع) در این شــهر خبر داد و افزود: این جشن بهانه ای بود تا خانواده ها علاوه بر تجربه حضور 
در یک جشن متفاوت و گذراندن لحظات شاد، بتوانند در حاشیه آن موضوعات مختلفی را با ما در میان 
بگذارند و همچنین کودکان شــان با جشن، تئاتر و ســرود آموزش هایی را دریافت کنند. او با بیان اینکه 
این جشــن مورد استقبال عموم قرار گرفته بود، تأکید کرد: قصد داریم با شعار #در_کنار_هم با حضور 
مســتمر در آخرین پنجشــنبه های هر ماه و به بهانه برگزاری جشــن و... کودکان و خانواده ها را تحت 
آموزش هایی قرار دهیم؛ آموزش هایی که پیشگیری سرلوحه آنهاست. برزگر ادامه داد: در جشن میلاد 
امام رضا (ع) بیش از صدها بادبادک به دســت کودکان به هوا فرســتاده شد که یکی از اهالی افغان 
محله امیرالمؤمنین که سال هاســت در این محله حضور دارد، ساخت آنها را بر عهده داشت و در این 
جشن بیش از ۶۰۰ کودک شرکت کردند که هزینه آن از سوی خیران پرداخت شد. او همچنین در مورد 
دوره های آموزشــی برای خانواده ها، مددجوها، مددکارها و... گفت: اولین دوره آموزشی تحلیل رفتار 
و خودشناســی برای بیش از ۸۰ مددجوی محله طوس در فرهنگســرای نصرت واقع در پارک نصرت 
که از موقوفات خانواده برزگر اســت، برگزار شد. مدیر عامل خیریه بنیاد حضرت زینب (س) گفت: تمام 
دوره های آموزشی پیشگیری، خودشناسی، گفتمان خانواده و... به صورت پایلوت در محلات منطقه ۵ 
و ۶ شهرداری مشهد برگزار می شود. برزگر یادآور شد: تمام دوره های آموزشی ذکر شده برای مددجویان، 
زنان، مادران، کودکان در معرض آسیب و سایر داوطلبان به صورت رایگان برگزار می شود. بنیاد خیریه 
حضرت زینب کبری (س) به عنوان یک خیریه فعال در حوزه کودکان، در نظر دارد در ســال های آتی با 
راه اندازی یک مرکز پیشــگیری و آموزش فعالیت خود را در این زمینه گسترش دهد. لازم به ذکر است 
این بنیاد و خانواده برزگر در راستای حمایت و اشتغال از خانواده ها تاکنون بیش از هفت مرکز آموزشی، 

مدرسه و حسینیه در شهر مشهد راه اندازی کرده اند.

تصاویری از سرنوشت تلخ یک تالاب در عرض ۵ سال

خبرآنلاین: تالاب میقان در چند ســال اخیر در سراشــیبی خشک سالی به سر برده تا جایی که امروز 
میزان ذخیره آب آن به پنج میلیون متر مکعب رسیده است؛ این در حالی است که ذخیره آب تالاب 

باید بین ۲۷ تا ۴۲ میلیون متر مکعب باشد.
یکی از کارکردهای مهم تالاب میقان تلطیف هواســت. زمانی که تالاب حقابه و میزان آب مورد 
نیاز خود را دریافت کند، سطح خاک مرطوب می شود. رطوبت خاک در ماه های تیر و مرداد که وزش 
بــاد وجود دارد، از فرســایش بادی جلوگیری می کند. اما الان در ایــن ماه ها گردوغبارهای محلی را 
خواهیم داشت که به سمت شهرها نیز می رود و آثار مخربی از خود به جا می گذارد؛ چرا که اطراف 

تالاب به یکی از مهم ترین کانون های گردوغبار و ایجاد فرسایش بادی تبدیل شده است.

تعرفه های مراجعه به روان شناس چقدر است؟
باشگاه خبرنگاران: رئیس سازمان نظام روان شناسی و مشاوره کشور گفت: هر یک از روان شناسان و 
مشاوران که غیر از تعرفه مصوب و تعیین شده سازمان نظام روان شناسی و مشاوره کشور، مبلغی را 
دریافت کند، متخلف است. محمد حاتمی گفت: برخی از روان شناسان و مشاوران روان شناسی برای 
ارائه خدمات روان شناســی و مشاوره بر اســاس تعرفه ها عمل نکرده و از مصوبه سرپیچی می کنند 
و تعرفه های خود را بدون هیچ دلیلی افزایش می دهند؛ اما همکاران باید توجه داشــته باشــند این 
رعایت نکردن حق تعرفه مشخص شده تخلف است. به گفته حاتمی تعرفه مشاوران و روان شناسان 
طبق قانون مجلس شورای اسلامی و سازمان نظام روان شناسی و مشاوره کشور از سال گذشته برای 
امســال در نظر گرفته شده است. او گفت: تعرفه روان شناسان و مشاوران برای ۴۵ دقیقه مشاوره در 
مقطع کارشناسی ارشد ۱۷۶ هزار تومان و دکتری ۲۰۷ هزار تومان تعیین شده است. سرپیچی از این 

نرخ غیرقانونی است و با افراد متخلف به شدت برخورد خواهد شد. 

نورا حســینی: هفته گذشــته مهدی چمران، رئیس شورای شــهر تهران، از وضعیت ناهنجار ترافیک تهران گلایه کرد و گفت دیگر شــورا و شهرداری به تنهایی 
نمی توانند کاری کنند. روز گذشــته باز او از وضعیت حمل ونقل عمومی گلایه کرد و پیش از آغاز صحن شــورا به خبرنگاران گفت:  باید برای شورا روشن شود که 
چه اقداماتی و چه حرکت هایی انجام شده؛ چرا که در حال حاضر چیز خاصی نمی بینیم و باید بدانیم حرکت هایی که در جهت حل مشکلات انجام شده چه بوده 
و چطور ما می توانیم کمک کنیم و چه کمک هایی از دولت باید دریافت کنیم. به اعتقاد چمران و برخی از اعضای شــورای شهر تهران، برنامه های شهرداری در 
حوزه ترافیک دست کم پنج سال زمان می برد و مشخص نیست آنها هنوز در این مسئولیت باشند یا خیر. انتظار اعضای شورای شهر در دو حوزه مترو و اتوبوس 
بود و چندان به برنامه های شــهرداری در حوزه های حمل ونقل پاک و پارک حاشیه ای و... توجهی نکردند. سؤال مشخص آنها این بود که شهرداری چه میزان 

اتوبوس و واگن مترو در این مدت وارد ناوگان کرده و تا پایان سال چقدر می توانند به این آمار اضافه کنند.

مدرک فارغ التحصیلی  فرزند محمدکاظم  به 
شماره شناسنامه ۱ و کدملی  ۲۲۱۹۳۸۲۷۱۰ صادره از تنکابن در مقطع 
کاردانی پیوسته رشته کامپیوتر صادره از واحد دانشگاهی سما تهران با 
 شماره سریال ۳۶۳۸۵۱۷ مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد .
از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد 

سما تهران  به کدپستی ۱۴۷۷۹۹۹۶۵۱  ارسال نماید .

پروانه مسئول فنی 
(موسسه رادیولوژی فک و صورت پرتونگاره) به شماره پروانه 

۲۲۳۲۴۷-۴  و تاریخ صدور  ۹۹/۱۲/۶صادر شده توسط 
 وزارت بهداشت درمان و آموزش پزشکی مفقود گردیده

 و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
 پروانه مسئول فنی 

 (موسسه رادیولوژی فک و صورت پرتونگاره) به شماره پروانه 
۲۲۳۲۴۵-۴  و تاریخ صدور  ۹۹/۱۲/۶صادر شده توسط 
 وزارت بهداشت درمان و آموزش پزشکی مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

                  

سند کمپانی  خودرو  پیکان وانت  رنگ سفید شیری  
 118P0091391 روغنی مدل ۱۳۹۳ به شماره موتور 

 NAAA36AA7EG686038 و شماره شاسی 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 برگ سبز خودرو  ریو  ال اس  رنگ نقره ای متالیک
   مدل ۱۳۸۷ به شماره پلاک ایران

 ۴۴ _ ۱۲۳ ل ۷۴  و شماره موتور ۱۰۴۰۷۱۸ و شماره 
شاسی NAS61002281142308 به نام  

  مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 سند کمپانی  خودرو  پراید  جی تی ایکس آی 
رنگ سبز متالیک مدل ۱۳۸۳ به شماره موتور 

 S1412283393184 ۰۰۹۲۱۸۷۲ و شماره شاسی
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

  405GLXI  سند کارخانه  (فاکتور فروش)  خودرو  تاکسی  پژو
رنگ سبز فسفری با نوار شطرنجی مشکی روغنی مدل ۱۳۸۶ 

به شماره موتور ۱۲۴۸۶۲۳۵۹۱۳ و شماره شاسی ۴۰۴۵۴۲۸۲  
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
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